



4 月 Citi Plus[®] 新客戶之新資金存入優惠 (「推廣」) 條款及細則：

1. 此推廣有效期為 2024 年 4 月 10 日至 2024 年 4 月 30 日，包括首尾兩天 (「推廣期」)。
2. 此推廣不適用於在推廣期內從 Citibanking、Citi Priority[®] 或任何其他客戶類別轉換成 Citi Plus[®] 之現有客戶。
3. 合資格新客戶 (「合資格客戶」) 指過去 12 個月內為非本行銀行戶口客戶或於 12 個月內不曾取消本行銀行服務之客戶，客戶須於 2024 年 4 月 10 日至 4 月 30 日內成功開立 Citi 利息 Booster 戶口 (「合資格戶口」) 方可享有下述現金獎賞 (「獎賞」)。
4. 合資格戶口在推廣期內仍合資格享有「Citi 利息 Booster 之條款及細則」中所定義和規定的基本利息及任何獎賞利息。
5. 本行於星期一至五晚上 8 時後，星期六晚上 6 時後或假期收到的存款會於下一個銀行工作天誌賬，並只會計入於誌賬日 (而非存款日) 的結餘。
6. 如欲享有下述獎賞，客戶須存入以下合資格新資金金額。

獎賞	合資格新資金金額 (港幣或等值)	現金獎賞 (港幣)
1	100,000 元至 499,999.99 元	200 元
2	500,000 元至 999,999.99 元	800 元
3	1,000,000 元或以上	2,000 元

7. 客戶須要維持指定新資金至以下所指定之日期。

開戶日期	維持資金	現金回贈將在以下日期存入
2024 年 4 月 10 日至 2024 年 4 月 30 日	2024 年 5 月 1 日至 2024 年 7 月 31 日	2024 年 9 月 30 日或之前

8. 每個合資格客戶之戶口於推廣期內只可享本獎賞一次。
9. 合資格新資金之定義為客戶於 2024 年 4 月 30 日的戶口總結餘。合資格新資金指透過現金、其他銀行支票/本票、本地電子付款 (經由即時支付結算系統 (RTGS) 結算，又稱結算所自動轉賬系統

私隱政策聲明: citibank.hk/privacypc
讀者重要訊息: citibank.hk/disclaimerc



Copyright © 2024 Citigroup Inc. All rights reserved.
Citi, Citibank, Citi and Arc Design used herein are service marks of Citigroup Inc., Citibank (Hong Kong) Limited, Citibank, N.A. Organized under the laws of U.S.A. with limited liability.



(CHATs))、以快速支付系統「轉數快」之資金轉賬或電匯由其他銀行存入戶口之全新資金。如有任何爭議，本行就合資格新資金的定義和計算保留一切最終決定權。

10. 倘若客戶未能維持合資格新資金結餘，本行將會保留從客戶戶口中扣除以上表格選取之獎賞金額之權利。
11. 除另有訂明外，此推廣不可與其他優惠同時使用。
12. 合資格客戶之有關賬戶必須於推廣期內有效及保持良好賬戶記錄，方可獲得獎賞。本行有權因應客戶之賬戶狀況之改變，保留取消獎賞之權利而毋須預先另行通知。
13. 此條款及細則所提及的產品及/或服務並不適用於居住於歐盟、歐洲經濟區、瑞士、根西、澤西、摩納哥、聖馬連奴、梵蒂岡、曼島、英國、巴西、紐西蘭、牙買加、厄瓜多、斯里蘭卡的個人客戶。此條款及細則並不旨在對該類個人客戶構成任何買賣產品及/或服務的建議、銷售或招攬。
14. 若賬戶為聯名戶口，只有主要賬戶持有人可享此推廣。
15. 本行保留對條款及細則作出改動之權利，事前毋須作出任何通知。如對本推廣活動有任何爭議，本行保留一切最終決定權。
16. 此同意書所述的條款及細則為本行與合資格客戶簽訂的其他相關銀行服務/產品條款及細則的附加及補充條文，包括但不限於「戶口及服務之條款」。
17. 此同意書所述的條款及細則須受香港特別行政區的法律所管限。客戶願受香港特別行政區法院專有的司法管轄權所管轄，不得撤回。
18. 本條款及細則之中英文版本如有差異，一概以英文版本為準。

私隱政策聲明: citibank.hk/privacyc
讀者重要訊息: citibank.hk/disclaimerc



Copyright © 2024 Citigroup Inc. All rights reserved.
Citi, Citibank, Citi and Arc Design used herein are service marks of Citigroup Inc., Citibank (Hong Kong) Limited, Citibank, N.A. Organized under the laws of U.S.A. with limited liability.



Terms & Conditions of April Citi Plus® New Customers New Funds Rewards (the “Promotion”):

1. The promotion period is from April 10, 2024 to April 30, 2024, both dates inclusive (“**Promotion Period**”).
2. This promotion is not applicable to existing Citibanking, Citi Priority® or any other banking relationship which is transferred to a Citi Plus® banking relationship during the Promotion Period.
3. Eligible new customers (“**Eligible Customer**”) who do not have any or do not cancel any banking relationship within the past 12 months, must open a Citi Interest Booster account (“**Eligible Account**”) successfully between April 10, 2024 and April 30, 2024, both dates inclusive to be eligible for the Cash Rewards (“**Rewards**”) indicated in clause 6 of same section below.
4. The Eligible Account shall be still entitled to the Base Interest and any Bonus Interest as defined and set out in the “Terms and Conditions for Citi Interest Booster” during the Promotion Period.
5. Deposit made to the Bank after 8:00 pm on Mondays to Fridays, after 6:00 pm on Saturdays or on holidays will be posted / valued on the succeeding bank business day and will only be counted to the balance on the posting / value day (not the deposit day).
6. To enjoy the Rewards below, the Eligible Customer is required to deposit Eligible New Funds of the corresponding Eligible New Funds Amount specified below.

Reward	Eligible New Funds Amount (HKD or equivalent)	Cash Rewards (HKD)
1	\$100,000 - \$499,999.99	\$200
2	\$500,000 - \$999,999.99	\$800
3	\$1,000,000 or above	\$2,000

7. Customers are required to maintain the New Funds according to the Hold Fund Period specified below.

Account Opening Date	Hold Fund Period	Fulfilment Date
April 10, 2024 to April 30, 2024	May 1, 2024 to July 31, 2024	On or before September 30, 2024

8. Each Eligible Customer can enjoy the Reward once only during the Promotion Period.
9. **Eligible New Funds** are defined as the total account balance as of April 30, 2024. Eligible New Funds refer to cash, cheque/cashier’s order, Local Bank Transfer Payment through Real-Time Gross Settlement (RTGS, also known as Clearing House Automated Transfer System (CHATs)), telegraphic transfer from other banks to a customer’s account which are new-to-bank. In case of disputes, the Bank has the sole discretion to determine the definition and calculation of Eligible New Funds.
10. If the Eligible Customer cannot maintain the Total Required Balance as specified above, the Bank reserves the right to debit an amount equivalent to the selected Offer in the Table above from the Customer’s account without prior notice.
11. Unless otherwise specified, the Offer cannot be used in conjunction with any other promotion offers.
12. Only those Eligible Customers whose relevant accounts are valid and in good standing during the entire Promotion Period will be eligible for the Offer. If the account status has changed, the Bank reserves the right to terminate the Offer to the Customer without prior notice.
13. The promotions, products and services mentioned in the referenced document are not offered to individuals resident in the European Union, European Economic Area, Switzerland, Guernsey and Jersey, Monaco, San Marino, Vatican, The Isle of Man, the UK, Brazil, New Zealand, Jamaica, Ecuador or Sri Lanka. The referenced document is not, and should not be construed as, an offer, invitation or solicitation to buy or sell any of the promotions, products and services mentioned therein to such individuals.
14. For joint accounts, the Offer will be given to the Primary Account Holder only.

私隱政策聲明: citibank.hk/privacyp
讀者重要訊息: citibank.hk/disclaimerc



Copyright © 2024 Citigroup Inc. All rights reserved.
Citi, Citibank, Citi and Arc Design used herein are service marks of Citigroup Inc., Citibank (Hong Kong) Limited, Citibank, N.A. Organized under the laws of U.S.A. with limited liability.



15. The Bank reserves the right to amend these Terms and Conditions without prior notice. All matters and disputes will be subject to the final decision of the Bank.
16. These terms and conditions are in addition to and supplement the terms and conditions to which the relevant banking services / products are governed by the Bank and the Eligible Customer, including but not limited to Terms and Conditions for Accounts and Services.
17. These terms and conditions shall be governed in accordance with the laws of the Hong Kong SAR and Eligible Customers irrevocably submit to the non-exclusive jurisdiction of the competent court of the Hong Kong SAR.
18. In the event of any discrepancy between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.

私隱政策聲明: citibank.hk/privacyp
讀者重要訊息: citibank.hk/disclaimerc



Copyright © 2024 Citigroup Inc. All rights reserved.
Citi, Citibank, Citi and Arc Design used herein are service marks of Citigroup Inc., Citibank (Hong Kong) Limited, Citibank, N.A. Organized under the laws of U.S.A. with limited liability.